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Stadsfullmäktige § 22 20.03.2019

Mötets laglighet och beslutförhet

FM § 22

Beslut: Sammanträdet konstaterades vara lagligt och beslutfört.

 ---
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Stadsfullmäktige § 23 20.03.2019

Protokolljusterare

FM § 23

Beslut: Till protokolljusterare valdes ledamöterna Maria Grundström och
Janne Länsipuro.

 ---
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Stadsstyrelsen § 46 25.02.2019
Stadsfullmäktige § 24 20.03.2019

Försäljning av skjutbanaområde, Ruotsinpyhtään Riistanhoitoyhdistys ry

159/10.00.02/2019

STST § 46
 Beredning: projektledningschef Ulf Blomberg, tfn 0440 555 405.

 Strömfors kommun arrenderade området som det nu är fråga om
till Ruotsinpyhtään Riistanhoitoyhdistys ry år 1970.
Arrendeavtalet gick ut 2009. Efter det har föreningen försökt
förnya arrendeavtalet eller alternativt köpa området. En
överenskommelse angående ett nytt arrendeavtal uppnåddes år
2017, men föreningen önskade efter stadens beslut ändå inte
underteckna avtalet, emedan de ansåg att avtalet inte tillräckligt
tryggade deras ställning i framtiden.

 Den nuvarande miljöskyddslagen (527/2014) trädde i kraft
1.1.2015. Beträffande vissa gamla funktioner, så som skjutbanor,
har lagens verkställighet varit långsam och blivit i
tillståndsmyndigheternas prövning. Från och med 1.1.2010 har
man i ärendet varit i ett avtalslöst läge. I praktiken har staden
tillåtit verksamheten att fortsätta som tidigare i nästan 7 års tid.
Föreningen har varit den aktivare parten och staden den passivare i
förhandlingarna. Förhandlingarna har dragit ut på tiden förutom på
grund av förhandlingarna om köp och arrende också på grund av
förhandlingar om ansvaret för att sanera området.

 Området är i delgeneralplanen för Kymmene älvs västra
förgreningar område för skjutbana och delvis område för jord- och
skogsbruk där miljövärden och/eller behov att styra friluftslivet
föreligger. Det är svårt att se att det i framtiden skulle finnas
behov att ta området i annan användning än som skjutbana. I fall
användningen ändras bör marken på området putsas upp vilket
föranleder rätt stora kostnader. Av denna orsak kan en permanent
lösning såsom en försäljning i detta fall anses förnuftig.
Föreningen har lovat att andra föreningar och aktörer även i
fortsättningen ges möjlighet att använda skjutbanan.

 Affären för området bör göras så snabbt som möjligt, emedan
föreningen måste ansöka om miljötillstånd och för att kunna
ansöka om det bör man först ha besittningsrätt (arrende- eller
äganderätt) till placeringsplatsen. Stadens miljövårdsmyndighet
kan ställa tidsfrist för att ansöka miljötillståndet. Om miljötillstånd
inte ansöks inom den utsatta tiden, kan tillståndsmyndigheten
besluta om att avbryta verksamheten.
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 Stadsstyrelsen har år 2017 beslutat arrendera området som är cirka
5 hektar stort för ett årsarrende på 200 euro. Arrendetiden var 20
år, men arrendeavtalet undertecknades aldrig. Årsarrendet på 200
euro skulle med det avkastningskrav på 5 procent som staden
använder motsvara ett försäljningspris på 4 000 euro. I
förhandlingarna med föreningen har föreningen meddelat att den
inte har möjlighet att betala mer än 3 000 euro med hänvisning att
styckningskostnaderna blir cirka 1 000 euro. I priset har också
beaktats att marken är förorenad. Föroreningarna härstammar från
den verksamhet som föreningen drivit på skjutbanan, men även
andra har utnyttjat banan.

 Bilaga nr 1.

 Föredragning: direktör för stadskanslicentralen Kristina Lönnfors

Förslag: Stadsstyrelsen föreslår för stadsfullmäktige att staden säljer ett
cirka 5 hektar stort outbrutet område av fastigheten Vuorimaa
(434-481-1-77) i Petjärvi till Ruotsinpyhtään Riistanhoitoyhdistys
ry till priset 3 000 euro enligt bifogat köpebrev.

 Dessutom föreslår stadsstyrelsen att stadsfullmäktige
befullmäktigar direktören för centralen för näringsliv och
infrastruktur att underteckna köpebrevet och att i köpebrevet göra
justeringar som är av teknisk natur och av ringa betydelse.

Beslut: Enligt förslaget.

 ---

FM § 24
 Bilaga nr 1.

Förslag: Stadsfullmäktige beslutar att staden säljer ett cirka 5 hektar stort
outbrutet område av fastigheten Vuorimaa (434-481-1-77) i
Petjärvi till Ruotsinpyhtään Riistanhoitoyhdistys ry till priset 3
000 euro enligt bifogat köpebrev.

  Stadsfullmäktige behullmäktigar direktören för centralen för
näringsliv och infrastruktur att underteckna köpebrevet och att i
köpebrevet göra justeringar som är av teknisk natur och av ringa
betydelse.
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Beslut: Enligt förslaget.

 ---
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Stadsstyrelsen § 59 11.03.2019
Stadsfullmäktige § 25 20.03.2019

Försäljning av strandtomt nr 143

179/10.00.02/2019

STST § 59
 Beredning: markanvändningsingenjör Tero Taivassalo, tfn 040

182 8549

 Arrendatorn av strandtomt nr 143 har begärt att få köpa av Lovisa
stad ett område på cirka 3 000 m². Området består av ett
markområde på cirka 2 000 m² som arrendatorn arrenderat och av
ett tilläggsmarkområde på cirka 1 000 m² som arrendatorn vill
köpa för att en fastighet med egen strand kan bildas av det
outbrutna området som säljes. 

 Stadsfullmäktige i Lovisa stad fastställde genom sitt beslut
17.1.2018 i § 6 principerna för försäljning av strandtomter. Det
lämnades in ett besvär på beslutet och beslutet har inte vunnit laga
kraft. Enligt besväret är de fastställda priserna för höga.
Arrendatorn av tomt nr 143 är medveten om situationen, men
önskar trots detta köpa strandtomten utgående från det pris som
beslutet skulle ge.

 På området gäller Lovisa stranddelgeneralplan där området som
utgör köpeobjekt är semesterbostadsområde (RA) och jord- och
skogsbruksdominerat område (M). Enligt planbestämmelserna ska
minimiarealen för en strandbyggplats vara minst 2 000 m². Således
uppgår byggnadsrätten för byggplatsen som nu säljes till 200 m².

 Markanvändningsingenjören har underhandlat med arrendatorn
om köpet av området. Som köpeobjekt kom man överens om ett
outbrutet område på cirka 3 000 m² av fastigheten Källarland
434-404-2-12.

 Enligt stadsfullmäktiges beslut är utgångspriset för en byggplats
35 euro/m² så länge ytan ger till byggnadsrätt. På Lovisa
stranddelgeneralplans område är denna yta 2 000 m². Emedan
tomtens höjd till över 50 % överskrider 2,8 m, korrigeras priset
med koefficienten 1,15. Tomten öppnar sig mot väster varvid
koefficienten blir 0,95. Kärnkraftverket syns klart på cirka 2,2 km
avstånd. Dessutom ligger båtbryggan som betjänar trafiken till
Svartholm alldeles bredvid tomten. Dessa beaktas som särskilda
faktorer som leder till en koefficient på 0,8. Enhetspriset för tomt
143 blir då 30,59 euro/m².
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 Tilläggsmarken på stranden ger dock inte till byggnadsrätt på
RA-området mer än upp till 2 000 kvadratmeter. Till följd av detta
utgör enhetspriset för de tilläggsområden med sammanlagd areal
på 1 000 m² som ligger både vid stranden på RA-området och på
M-området, 20 procent av enhetspriset för det område som ger till
byggnadsrätt, dvs. 6,118 euro/m². Priset för det område som ger
till byggnadsrätt blir alltså 61 180 euro och priset för
tilläggsområdet 6 118 euro.

 Köpepriset för strandtomt nr 143 med tilläggsområdet uppgår
sammanlagt till 67 298 euro. Köparen betalar köpvittnesarvodet
och svarar för fastighetsbildningskostnaderna.

 Bilaga nr 2.

 Föredragning: stadsdirektör Jan D. Oker-Blom

Förslag: Stadsstyrelsen föreslår för stadsfullmäktige att Lovisa stad säljer
det outbrutna området på cirka 3 000 m² av fastigheten Källarland
434-404-2-12 för priset 67 298 euro i enlighet med bifogat
köpebrev och befullmäktigar markanvändningsingenjören att
underteckna köpebrevet i fråga. På köpebrevet kan tekniska
korrigeringar göras.

Beslut: Enligt förslaget.

  Paragrafen justerades omedelbart.

  Paus klockan 19.51–20.02.

 ---

FM § 25
 Bilaga nr 2.

Förslag: Stadsfullmäktige beslutar att Lovisa stad säljer det outbrutna
området på cirka 3 000 m² av fastigheten Källarland 434-404-2-12
för priset 67 298 euro i enlighet med bifogat köpebrev och
befullmäktigar markanvändningsingenjören att underteckna
köpebrevet i fråga. På köpebrevet kan tekniska korrigeringar
göras.

Beslut: Ledamot Pertti Lohenoja föreslog att ärendet remitteras för ny
beredning eftersom utgångspriset inte motsvarar det beslut som
stadsfullmäktige tidigare fattat.

  Ersättare Satu Hämäläinen understödde ledamot Pertti Lohenojas
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förslag.
  Förslaget godkändes enhälligt.

  Ärendet remitterades för ny beredning.

 ---
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Stadsstyrelsen § 61 11.03.2019
Stadsfullmäktige § 26 20.03.2019

Projektplan för Societetshuset

133/10.03.02/2019

STST § 61

 Beredning: projektledningschef Ulf Blomberg, tfn 0440 555 405
och direktören för näringsliv och infrastruktur Joakim Holmström,
tfn 040 6730225.

 Societetshuset står tomt och en ny användning har sökts. I
budgeten för 2019 finns 700 000 euro reserverat för projektet. Då
projektet planerades utgående från att de flesta önskemålen skulle
uppfyllas och första våningen skulle ändras till högklassiga lokaler
steg kostnaderna för mycket. Den version som här presenteras
utgår från att renovera fastigheten till en sådan nivå att fastigheten
kan tas i bruk och avsikten är att i budgeten för åren 2020-2021
reservera ytterligare medel för den fortsatta renoveringen. För att
få fastigheten i brukskick estimeras kostnaderna uppgå till 700
000 euro.

 Syftet med projektet är att första våningen i Societetshuset tas i
användning för bland annat företagsverksamhet, uthyrning samt
evenemang av olika slag. Åtminstone ett företag har visat stort
intresse för att hyra vissa lokaler helt och hållet och övriga lokaler
för evenemang och kortare behov. Det finns också företagare som
visat intresse för att driva köket och sköta om verksamheten i
huset. Syftet är att festsalen ska kunna användas för många
ändamål, såsom till exempel konserter, seminarier, middagar och
möten. I byggnaden ska antingen finnas ett cateringkök eller ett
tillredningskök där företagaren kan sköta servicen i huset. Största
delen av de övriga lokalerna ska hyras ut åt företag med kortare
eller längre avtal. Företagen ska kunna använda lokalerna bland
annat för möten, utbildningar och utställningar samt en del av
lokalerna även som arbetsrum. Avsikten är att källaren inte tas i
bruk, förutom att de toaletter som finns nära huvudingången. 

 Genom att hyra ut köket och en företagare och de olika salarna,
mötes- och arbetsrummen för kortare och längre tider uppskattas
inkomsterna att bli ca 50 000 – 100 000 euro/år. Stadens kostnader
för byggnaden som tom är ca 30 000 euro/år och då huset har full
verksamhet ca 20 000 euro/år högre. Dessutom tillkommer även
kostnader för städning som är beroende av hurudana hyreskontrakt
som görs. I praktiken betyder detta att det är lönar sig för staden
att hyra ut fastigheten även om hyran inte skulle täcka alla
kostnader eftersom staden med hjälp av hyran kunde betala en stor
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del av de fasta kostnader som staden har även om fastigheten
skulle vara tom.

 Näringslivs- och infrastrukturnämnden har ombett stadsstyrelsen
att ägna uppmärksamhet åt att även källaren repareras så att alla
inneluftproblem avlägsnas därifrån. Dessa ingrepp skulle dock
kosta minst 300 000 euro och ryms inte med i det här projektet.
Däremot är det meningen att smärre ingrepp görs i källaren så att
inneluft från källaren inte kan tränga upp i första våningen. Bland
annat justeras källarens ventilation så att frånluften är större än
tilluften och ett litet undertryck uppstår i källaren, som minskar på
risken att luft från källaren tränger upp till första våningen. Cirka
50 m² av trossbotten i den västra ändan kommer att förnyas och
dräneringen på gårdssidan förbättras. Takkonstruktionen över om
huvudingångens trappa där det förekommit läckage kommer också
att repareras och skadade delar bytas ut. Efter detta borde riskerna
för problem med inneluften vara avklarade. 

 Köket byggs bredvid den gamla ingången från gården och där
förnyas vägg- och golvytor. Utrymmet förses med ny ventilation
med kylning. Anslutningspunkter för kökets vatten, avlopp och el
installeras färdigt så att en förtagare kan installera sin
köksutrustning där. Avsikten är att företagaren kan installera ett
fullständigt kök eller alternativt ett utdelningskök. Företagaren ska
även skaffa de serveringsdiskar som behövs. En ny dörr till gården
installeras också med en liten utvidgning av terrassen. 

 Parkettgolven i festsalen och sal 2 lappas, slipas och lackas och
entréhallens golv repareras och förses med ny matta. Spännpapper
repareras och tapeterna förnyas i salarna och mötesrummen. För
att toaletterna i källaren ska kunna användas utan risk för att
orenheter från källarens luft tränger upp i första våningen byggs en
ny vägg. I övrigt görs ingenting i källaren. Toaletterna lämnas
även orörda. 

 Yttertaket ovanför huvudingångens trappa öppnas och repareras så
att vattenläckage och gamla skador fås bort. Vissa delar av fasaden
borde repareras och målas. I detta skede åtgärdas dock endast de
delar som är i sämsta skicket. Festsalens fönster repareras.
Däremot lämnas de övriga fönstren i byggnaden i sitt nuvarande
skick. 

 För köket installeras en ny ventilationsmaskin med kylning samt
ny toppfläkt. Den nuvarande luftmängden i stora salen räcker till
ca 70 personer för längre evenemang. Skulle luftmängden ökas så
att den räcker till 150 personer skulle detta ge en tilläggskostnad
på ca 42 000 euro, men denna kostnad är inte medräknad. Åt
värmesystemet görs endast de ändringar som behövs för köket och
dess ventilation. Kylning installeras inte i andra lokaler än köket. I
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 avloppssystemet görs inga andra ändringar än de som köket
föranleder. Emedan vattenledningarna är i mycket dåligt skick och
läckage har förekommit ska största delen av vattenledningarna
förnyas.

 Elinstallationerna i byggnaden förnyas delvis. Köket får en ny
gruppcentral och i stora salen och sal 2 installeras nya eluttag i
golven på de platser där nuvarande kablar kommer upp.
Belysningen förnyas på grundnivå och nya armaturer installeras på
de platser där nuvarande armaturer finns. Belysningen i festsalen
och sal 2 förnyas och förses med dimmer. Dessutom ingår el till
ny ventilationsmaskin och kök. 

 Kostnaderna för möbler är svår att uppskatta och beror mycket på
mängden och standarden på möblerna. Denna kostnad ingår inte i
beräkningen, men en uppskattning är att det behövs minst 100 000
euro för möbler. 

 Kostnaderna för projektet blir följande:

 Planering och övervakning 50 000 euro
 Byggnadstekniska arbeten 271 000 euro
 VVS 168 000 euro
 El 155 000 euro
 Reservation för oförutsedda arb. 50 000 euro

Sammanlagt 694 000 euro

 I kostnaderna ingår bland annat inte förbättring av ventilationen i
salarna, köksmaskiner, AV-teknik, mörkläggningsgardiner,
möbler, förnyande av brandalarm och utrymningsvägsbelysning,
laddningsstolpar för el-bilar, reparation av övriga fönster än
festsalens samt en reparation av källaren. För att huset skall
fungera kan möbler och AV-utrustning till exempel leasas.

 Tidtabellen för projektet är följande:

 mars 2019, godkännande av projektplan
 april 2019, planerna färdiga
 maj 2019, offertförfrågan och val av entreprenörer
 juni-oktober, byggande
 november 2019, färdigt
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 Bilaga nr 4.

 Föredragning: stadsdirektör Jan D. Oker-Blom

Förslag: Stadsstyrelsen godkänner projektplanen och kostnadsberäkningen
och föreslår för stadsfullmäktige att stadsfullmäktige godkänner
projektplanen.

Beslut: Stadsdirektören tillade till slutet av beslutsförslaget meningen:
  "Stadsstyrelsen framför att centralen för näringsliv och

infrastruktur i budgeten för år 2020 reserverar medel för att även
iståndsätta källarvåningen."

  Förslaget godkändes enhälligt.

  Beslut enligt det ändrade förslaget.

  Paragrafen justerades omedelbart.

 ---

FM § 26
 Bilaga nr 3.

Förslag: Stadsfullmäktige godkänner projektplanen.

Beslut: Ledamot Kari Hagfors föreslog att ärendet remitteras för ny
beredning. 

  Ledamot Katja Pekkola understödde ledamot Kari Hagfors förslag.

Omröstning
  fortsatt behandling JA 24 röster
  remittering NEJ 10 röster

Blankt 1
 behandlingen fortsatte.

  Ledamot Kari Hagfors föreslog att det i budgeten för 2019
reserveras ett tilläggsanslag på 300 000 euro så att Societetshuset
kan färdigställas på en gång.

  Ersättare Veli-Matti Mettinen understödde ledamot Kari Hagfors
förslag.

  Förhandlingspaus klockan 19.17–19.32
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Omröstning
  utgångsförslag JA 27 röster
   ledamot Kari Hagfors förslag om tilläggsanslag NEJ 8 röster

 tilläggsanslaget godkändes inte.

  Beslut enligt förslaget.

 ---
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Stadsstyrelsen § 31 11.02.2019
Stadsstyrelsen § 72 11.03.2019
Stadsfullmäktige § 27 20.03.2019

Överföring av fastighetssidans verksamhet till bolag

127/10.03.02/2019

STST § 31
 Beredning och föredragning: stadsdirektör Jan D. Oker-Blom

 Stadsfullmäktige beslutade i samband med godkännandet av
organisationsreformen 13.6.2018 (§76) uppmana Lovisa Bostäder
Ab att förbereda grundandet av ett dotterbolag för
fastighetsskötsel och fastighetsunderhåll, till vilket
fastighetsförvaltningen kunde överföras. Bolaget har nu grundats
och överlåtelsen kan genomföras, mottagare Loviisan
Kiinteistönhuolto Oy – Lovisa Fastighetsservice Ab (FO-nummer
2942626-7).

 Staden överför hela fastighetsförvaltningspersonalen till bolaget
som gamla anställda med bevarade villkor för
anställningsförhållandet från och med överlåtelsedagen 1.4.2019. I
bolagets anställning övergår sju fastighetsskötare, åtta
underhållsarbetare och en arbetsledare. Till bolaget övergår med
bevarade anställningsvillkor även bostadssekreteraren, för att
sköta hyresavtalen och andra kontorsuppgifter. De personer som
övergår i anställning hos den nya arbetsgivaren är uppräknade i
bilagan.

 Antalet personal inom Loviisan Kiinteistönhuolto Oy – Lovisa
Fastighetsservice Ab uppgår alltså till de 16 personer som nämns i
stadsfullmäktiges beslut plus bostadssekreteraren, som varit
underställd ekonomibyrån. Det är även bra att notera att det är
bolaget som i fortsättningen också bestämmer om de
sommaranställda på fastighetssidan (vilka uppgått till fem
personer) och om en eventuell sysselsatt anställd.

 Gällande tillhandahållandet av fastighetsunderhålls- och
fastighetsskötseltjänster ingår parterna ett separat
fastighetsskötselavtal och genomför en separat upphandling, vilka
godkänns av näringslivs- och infrastrukturnämnden.

 Bilaga nr 1:
 Personal som övergår från anställning hos Lovisa stad till bolaget

Loviisan Kiinteistönhuolto Oy – Lovisa Fastighetsservice Ab
 Avtal om rörelseöverlåtelse som berör

fastighetsförvaltningspersonalen
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Förslag: Stadsstyrelsen beslutar föreslå stadsfullmäktige att verksamheten
inom fastighetsförvaltningen och de personer som anges i bilagan
överförs i enlighet med rörelseöverlåtelseavtalet från stadens
organisation till det nya bolaget Loviisan Kiinteistönhuolto Oy –
Lovisa Fastighetsservice Ab, vilket ägs av staden. Samtidigt
befullmäktigas stadsdirektören att underteckna avtalet om
rörelseöverlåtelse som berör fastighetsförvaltningspersonalen.

Beslut: Direktören för stadskanslicentralen Kristina Lönnfors anmälde jäv
(grund: nära anhörig till delaktig) och avlägsnade sig från
möteslokalen för den tiden som ärendet behandlades.

  Till sekreterare kallades stadsfullmäktiges andra viceordförande
Keijo Tähtinen.

  Som teknisk korrigering korrigerades i tredje stycket i den finska
beredningstexten stavningen av namnet Loviisan
Kiinteistönhuolto Oy.

  På förslag av stadsdirektören ändrades enhälligt rubriken på
avtalet i bilagan till ”avtal om rörelseöverlåtelse som berör
fastighetsförvaltning”.

  Stadsdirektören ändrade slutet av den första meningen i
beslutsförslaget att lyda …bolaget Loviisan Kiinteistönhuolto Oy
– Lovisa Fastighetsservice Ab, vilket ägs av ett av staden ägt
bolag.

  Ändringen godkändes enhälligt.

  Beslut enligt förslaget med beaktande av ändringen ovan.

  Paragrafen justerades omedelbart.

 ---

STST § 72
 Bilaga nr 12:

 Personal som övergår från anställning hos Lovisa stad till bolaget
Loviisan Kiinteistönhuolto Oy – Lovisa Fastighetsservice Ab

 Avtal om rörelseöverlåtelse som berör fastighetsförvaltning

 Föredragning: stadsdirektör Jan D. Oker-Blom

Förslag: Stadsstyrelsen beslutar föreslå stadsfullmäktige att verksamheten
inom fastighetsförvaltningen och de personer som anges i bilagan
överförs i enlighet med rörelseöverlåtelseavtalet från stadens
organisation till det nya bolaget Loviisan Kiinteistönhuolto Oy –
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Lovisa Fastighetsservice Ab, vilket ägs av stadens bolag Lovisa
Bostäder Ab – Loviisan Asunnot Oy. Samtidigt befullmäktigas
stadsdirektören att underteckna avtalet om rörelseöverlåtelse som
berör fastighetsförvaltningspersonalen.

Beslut: Direktören för stadskanslicentralen Kristina Lönnfors anmälde jäv
(grund: nära anhörig till delaktig) och avlägsnade sig från
möteslokalen för den tiden som ärendet behandlades.

  Till sekreterare kallades stadsfullmäktiges första vice ordförande
Janne Lepola.

  Beslut enligt förslaget.

  Paragrafen justerades omedelbart.

 ---

FM § 27
 Bilaga nr 4.

 Personal som övergår från anställning hos Lovisa stad till bolaget
Loviisan Kiinteistönhuolto Oy – Lovisa Fastighetsservice Ab

 Avtal om rörelseöverlåtelse som berör fastighetsförvaltning

Förslag: Stadsfullmäktige beslutar att verksamheten inom
fastighetsförvaltningen och de personer som anges i bilagan
överförs i enlighet med rörelseöverlåtelseavtalet från stadens
organisation till det nya bolaget Loviisan Kiinteistönhuolto Oy –
Lovisa Fastighetsservice Ab, vilket ägs av stadens bolag Lovisa
Bostäder Ab – Loviisan Asunnot Oy. Samtidigt befullmäktigas
stadsdirektören att underteckna avtalet om rörelseöverlåtelse som
berör fastighetsförvaltningspersonalen.

Beslut: Direktören för stadskanslicentralen Kristina Lönnfors anmälde jäv
(grund: nära anhörig till delaktig) och avlägsnade sig till det för
publiken reserverade utrymmet för den tiden som ärendet
behandlades. Till sekreterare kallades direktören för centralen för
näringsliv och infrastruktur Joakim Holmström.

  Ledamot Tom Liljestrand anmälde jäv (grund: medlem i styrelsen
för moderbolaget Lovisa Bostäder Ab) och avlägsnade sig till det
för publiken reserverade utrymmet för den tiden som ärendet
behandlades. 

  Som teknisk korrigering rättades i beslutsförslaget den sista
meningen att lyda: ”Samtidigt befullmäktigas stadsdirektören att
underteckna avtalet om rörelseöverlåtelse som berör
fastighetsförvaltning.”
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  Ledamot Pertti Lohenoja framförde följande åtgärdsmotion:
  Lovisa stadsfullmäktige förutsätter att när fastighetsservice- och

fastighetsskötselavtalet med Loviisan Kiinteistönhuolto Oy –
Lovisa Fastighetsservice Ab preciseras, behandlas också den
bilaga som har varit tillgänglig på näringslivs- och
infrastrukturnämndens sammanträde noggrant.

  Ersättare Satu Hämäläinen understödde ledamot Pertti Lohenojas
åtgärdsmotion.

  Ledamot Kari Hagfors framförde följande åtgärdsmotion:
  Stadsfullmäktige förutsätter att Loviisan Kiinteistöhuolto Oy –

Lovisa Fastighetsservice Ab:s ingående balans och
verksamhetsplan och budget för den första, förlängda
räkenskapsperioden 16.7.2018–31.12.2019 framläggs
stadsfullmäktige för kännedom.

  Ledamot Katja Pekkola understödde ledamot Kari Hagfors
åtgärdsmotion.

  Beslut enligt det ändrade förslaget.

  Stadsfullmäktige godkände de båda åtgärdsmotionerna.

  Ledamot Antti Väkevä avlägsnade sig från sammanträdet klockan
20.00.

 ---
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Stadsfullmäktige § 28 20.03.2019

Utvecklingssamtal som förts med stadsdirektören, rapportering

226/01.00.00/2019

FM § 28
 Stadsstyrelsens presidium förde utvecklingssamtal med

stadsdirektören 14.2.2019. Resultatet av samtalet rapporterades för
stadsstyrelsen 11.3.2019 § 73. Stadsstyrelsen ger i sin tur
rapporten vidare åt stadsfullmäktige för kännedom.

 Bilaga nr 5.

Förslag:  Stadsfullmäktige antecknar rapporten för kännedom.

Beslut: Stadsdirektör  Jan D. Oker-Blom anmälde jäv (grund:
generalklausul) och avlägsnade sig till det för publiken reserverade
utrymmet för den tiden som ärendet behandlades.

  Beslut enligt förslaget.

 ---
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Stadsfullmäktige § 96 19.09.2018
Nämnden för fostran och bildning § 9 30.01.2019
Stadsstyrelsen § 50 25.02.2019
Stadsfullmäktige § 29 20.03.2019

Reflexvästar till eleverna i de lägsta årskurserna, fullmäktigemotion

715/02.00/2018

FM § 96
 Ordföranden meddelade att undertecknade fullmäktigeledamöter

(första undertecknare Kari Hagfors) före sammanträdet uttryckt
önskemål om att få inlämna en så lydande motion:

Reflexvästar till eleverna i de lägsta årskurserna

 Eleverna i stadens skolor har denna höst hamnat inför en
oförutsedd situation då man varit tvungen att sprida ut
undervisningen till baracker och andra tillfälliga
undervisningsplatser på grund av problemen med skolorna. I och
med detta har skolvägarna blivit exceptionella. Många elever är
tvungna att korsa gator och trafikleder på vägen till och från
skolan. Då höstmorgnarna blir allt mörkare kan det i detta
avseende uppstå rentav farliga situationer, eftersom det är svårt för
bilförare att upptäcka små fotgängare i trafiken.

 På grund av detta föreslår vi undertecknade att

staden utreder möjligheten att donera reflexvästar till alla nya
elever och även till övriga elever i de lägsta årskurserna för att
undvika farliga situationer.

 Bilaga nr 12.

Beslut: Sedan motionen hade lämnats, remitterades den till stadsstyrelsen
för beredning enligt 133 § i stadsfullmäktiges arbetsordning.

 ---

NFB § 9

Beredning: Utbildningschef Timo Tenhunen, tfn 0440 555 332

Fullmäktigemotionen gällande anskaffning av reflexvästar till
eleverna i de lägsta årskurserna har inlämnats vid rätt tidpunkt
med avseende på årstiden. Den ljusa tiden på dygnet blir kortare
och eleverna rör sig aktivt utomhus och i trafiken. Skolvägen är
inte ännu bekant för förundervisningens elever och flytten till
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ersättande lokaler kan betyda att eleven skall bekanta sig med en
ny skolväg.

Ett av villkoren i samband med skolskjutsupphandlingen var att
det för farosituationer skall finnas en reflexväst per passagerare i
taxibilarna. Taxichaufförerna delar med jämna mellanrum ut
reflexer åt de elever som saknar reflex. Läsåret 2017-18
finansierade utbildningens och småbarnspedagogikens
ansvarsområden en lovisareflex åt alla elever, studerande, lärare
och daghemsbarn.

I början av oktober donerade Loviisan Sähköpiste Oy en reflexväst
åt alla elever i årskurs ett. Lovisa telefon Ab donerar årligen åt
elever som inleder årskurs ett en reflexförsedd ryggsäck.

Lovisa stad har deltagit i ett trafiksäkerhetsprojekt och i och med
projektet verkar en trafiksäkerhetsarbetsgrupp i staden. I
arbetsgruppen betonas säkerhet och genom projektet har årligen
skaffats reflexer åt barnen. Ett av arbetsgruppens
tyngdpunktsområden är trafikfostran där det egna trafikbeteendet
betonas. Ansvaret ligger därmed inte enbart på skolan utan också
på eleven själv. Vårdnadshavarna bör alltid kontrollera att barnet
använder reflexväst i trafiken.

Utbildningens ansvarsområde har inget separat anslag för att
skaffa personliga reflexvästar åt eleverna. Varje skola har
reflexvästar för åtminstone en grupp. Västarna är avsedda för
förflyttningar som sker under skoltid. Skolorna och företagen har
ändå ett bra samarbete och företagen donerar årligen reflexer eller
reflexvästar till skolorna.

Föredragning: Direktören för centralen för bildning och välfärd
Kirsi Kinnunen, tfn 0440 555 250

Bilaga: Fullmäktigemotion

Förslag: Nämnden för fostran och bildning beslutar ge ovannämnda svar
med anledning av motionen och sänder svaret för behandling i
stadsstyrelsen och stadsfullmäktige.

Beslut: Beslut enligt förslaget.

 ---
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STST § 50
 Bilaga nr 4.

  Föredragning: direktör för stadskanslicentralen Kristina Lönnfors

Förslag: Stadsstyrelsen godkänner för sin del svaret på motionen och
föreslår att stadsfullmäktige godkänner svaret och konstaterar att
motionen är slutbehandlad.

Beslut: Enligt förslaget.

 ---

FM § 29
 Bilaga nr 6.

Förslag: Stadsfullmäktige godkänner svaret och konstaterar att motionen är
slutbehandlad.

Beslut: Enligt förslaget.

 ---
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Stadsfullmäktige § 95 19.09.2018
Nämnden för fostran och bildning § 8 30.01.2019
Stadsstyrelsen § 49 25.02.2019
Stadsfullmäktige § 30 20.03.2019

Understöd till gymnasieelevernas anskaffning av datormaterial för
undervisningsändamål, fullmäktigemotion

714/02.05.01/2018

FM § 95
 Ordföranden meddelade att undertecknade fullmäktigeledamöter

(första undertecknare Kari Hagfors) före sammanträdet uttryckt
önskemål om att få inlämna en så lydande motion:

Understöd till gymnasieelevernas anskaffning av
datormaterial för undervisningsändamål

 Inom undervisningsverksamheten har man lika som inom
förtroendeuppdragen i allt ökande grad övergått till att använda
elektronisk utrustning, datorer och iPadar. På årskurserna 7–9
inom den grundläggande utbildningen får eleverna dessa apparater
kostnadsfritt i sin användning, men i gymnasiet är eleverna
tvungna att skaffa dem på samma sätt som sina bokläromedel.
Självrisken för anskaffningspriset är 350 euro. För många elever är
detta vid sidan om böckerna en avsevärd kostnadspost.

 Med anledning av detta föreslår vi undertecknade att
staden i fortsättningen subventionerar anskaffningarna med
150 euro så att staden tar ut för materialet 200 euro.

 Bilaga nr 11.

Beslut: Sedan motionen hade lämnats, remitterades den till stadsstyrelsen
för beredning enligt 133 § i stadsfullmäktiges arbetsordning.

 ---

NFB § 8

Beredning: Utbildningschef Timo Tenhunen, tfn 0440 555 332,
Loviisan lukios rektor Laura Tenhunen, tfn 0440 555 752 ja
Lovisa Gymnasiums rektor Anders Nordström, tfn 0440 555 290

Fullmäktigemotionen angående anskaffning av datormaterial för
undervisningsändamål har behandlats i samband med
gymnasiernas rektorsmöten. Med hänvisning till texten i motionen
bör nämnas att allt undervisningsmaterial är kostnadsfritt för
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läropliktiga elever inom den grundläggande utbildningen.
Gymnasiestuderandena betalar i huvudsak själva sitt
undervisningsmaterial. Eftersom studentskrivningarna är digitala
har Lovisa stad redan under flera års tid understött eleverna vid
anskaffningen av datorer och installerat de basprogram som
behövs i apparaterna. Nästan alla studeranden har utnyttjat detta
erbjudande där den del som Lovisa stad finansierar uppgår till
cirka 500 euro per apparat.

I motionen föreslås att studerandes egen andel sänks till 200 euro.
Gymnasierektorernas motförslag är att motsvarande summa
används till att köpa kursböcker till realämnenas obligatoriska
kurser istället för att skaffa datorer. Studerandena kunde vid behov
låna böckerna. Vi grundar ett ”kursboksbibliotek”. Däremot skulle
studerandena fortfarande betala cirka 350 euro i egen andel för
datorerna.

Kursbiblioteken är till större nytta för de studerande som är i
behov av ekonomiskt stöd än att satsa motsvarande summa på
datorer. Trots digitaliseringen av studentexamen behövs
fortfarande traditionella kursböcker. För många studerande är
anskaffningen av kursböcker en stor utgiftspost.

Föredragning: Direktören för centralen för bildning och välfärd
Kirsi Kinnunen, tfn 0440 555 250

Bilaga: Fullmäktigemotion

Förslag: Nämnden för fostran och bildning beslutar ge ovannämnda svar
med anledning av motionen och sänder svaret för behandling i
stadsstyrelsen och stadsfullmäktige.

Beslut: Beslut enligt förslaget.

 ---

STST § 49
 Bilaga nr 3.

 Föredragning: direktör för stadskanslicentralen Kristina Lönnfors

Förslag: Stadsstyrelsen godkänner för sin del svaret på motionen och
föreslår att stadsfullmäktige godkänner svaret och konstaterar att
motionen är slutbehandlad.

Beslut: Stadsstyrelsen beslutade enhälligt ändra beslutet att lyda:

  Stadsstyrelsen godkänner för sin del svaret på motionen förutsatt
att de medel som behövs för den föreslagna verksamheten finns i
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budgeten och föreslår att stadsfullmäktige godkänner svaret och
konstaterar att motionen är slutbehandlad.

 ---

FM § 30
 Bilaga nr 7.

Förslag: Stadsfullmäktige godkänner svaret och konstaterar att motionen är
slutbehandlad. Den föreslagna verksamheten förutsätter att de
medel som behövs för den finns i budgeten.

Beslut: Ledamot Kari Hagfors framförde följande åtgärdsmotion:
  I budgeten för 2020 reserverar ifrågavarande central tillräckliga

penningmedel för att åstadkomma ett kursbibliotek.

  Åtgärdsmotionen vann inte understöd.

  Beslut enligt förslaget.

 ---
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Stadsfullmäktige § 16 20.02.2019
Stadsstyrelsen § 66 11.03.2019
Stadsfullmäktige § 31 20.03.2019

Tomtkampanj i byarnas stad, fullmäktigemotion

164/10.00.02/2019

FM § 16
 Ordföranden meddelade att undertecknade fullmäktigeledamöter

(första undertecknare Tom Liljestrand) före sammanträdet uttryckt
önskemål om att få inlämna en så lydande motion:

Tomtkampanj i Byarnas stad

 Befolkningsmängden minskar i staden trots att relativt många nya
arbetsplatser har uppstått. Åtgärder av olika slag behövs för att
vända trenden. Staden behöver tillväxt på bred front. Före
kommunfusionen investerade f.d. landskommunerna kraftigt i
kommunalteknik till bostadsområden där nu många färdiga tomter
för stadigvarande boende ännu väntar på köpare. Nya Lovisas
prissättning av vissa områdens tomter blev mindre lyckad. 

 Lovisa vill profilera sig som byarnas stad och det är senast nu skäl
att försöka få fart på  tomtförsäljningen. Nya hus och familjer till
perifera byar och byacentra ytterom centrum konkurrerar inte med
bostadsmässan om några år. Tvärtom, nya invånare nu visar att
Lovisa har dragningskraft.

Vi föreslår därför att staden nu startar en byarnas
tomtkampanj med hjälp av effektiverad marknadsföring med
kännbara förmåner under åren 2019-2020. Åtgärderna kunde
vara t.ex:
 ökad marknadsföring på nätet (bl.a. www.etuovi.com) och i övrig

media
 gratis vatten- och avloppsanslutning
 klart attraktivare prissättning baserad på områdenas karaktär

och attraktivitet (i vissa fall   t.o.m. halverade priser)
 något extra t.ex. med stadens vapen försedda gummistövlar till

hela familjen

 Grannkommunerna har också kampanjer och marknadsför sina
tomter aktivt. Det finns risk att potentiella husbyggare annars lätt
väljer dem. Vi önskar att motionen behandlas snabbt.
Svar/åtgärdsförslag borde komma till stadsfullmäktige redan i
mars. Våren och byggsäsongen nalkas i snabb takt.
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 Bilaga nr 4.

Beslut: Sedan motionen hade lämnats, remitterades den till stadsstyrelsen
för beredning enligt 133 § i stadsfullmäktiges arbetsordning.

 ---

STST § 66
 Beredning: markanvändningsingenjören Tero Taivassalo, tfn 040

182 85 49

 På stadsfullmäktiges sammanträde 20.2.2019 lämnades det in en
motion undertecknad av fullmäktigeledamot Tom Liljestrand och
13 andra fullmäktigeledamöter angående en tomtkampanj i
byarnas stad. I motionen framläggs det att Lovisa stad genast
startar en byarnas tomtkampanj med hjälp av effektiverad
marknadsföring med kännbara förmåner under åren 2019–2020.
Dessutom konstateras det i motionen att grannkommunerna också
har kampanjer och de aktivt marknadsför sina tomter.

 För närvarande marknadsför staden sina egnahems- och
radhustomter på nätet på webbplatsen Oikotie. Det dagliga
besökarantalet varierar mellan 0–100. Antalet besökare är
vanligen några hundra i månaden. Oikotie är också en populärare
portal än Etuovi.com. Utifrån dessa fakta lönar det sig att utveckla
reklamerna på Oikotie. Avsikten är att bland annat publicera en
video om Israelskogen. Vid inspelningen användes en drönare. 

 Staden startar en två månaders bannerkampanj på Oikoties
boendesida i slutet av mars. Annonser publiceras också i
publikationen Rakentajan ABC i östra Nyland och
huvudstadsregionen. Dessutom ska staden presentera tomter på
byggmässan i Borgå 30.3–31.3.2019 och på Vårmässan på
Helsingfors Mässcentrum 4.4–7.4.2019. På Vårmässan presenterar
man i större omfattning boendemöjligheter i Lovisa.

 Stadsplaneringsavdelningen håller på att förbereda ett nytt beslut
om stadens prisområden och områdespriser. Beredningen av
ärendet påbörjades i höstas. Beslutet fattas i två delar: först
beslutar man om omfattning av prisområdena därefter fattar man
beslut om tomternas pris på olika områden. Eftersom
beslutsberedningen inte är färdig, tar man inte någon ställning till
tomternas bestående priser och läget av prisområdena i detta svar.

 I motionen föreslogs klart mer lockande prissättning baserad på
områdenas karaktär och attraktivitet. Som en åtgärd för detta
föreslår man att överlåtelsepriserna för bostadstomterna i Forsby
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nedsätts med 30 procent och på andra områden än i stadsdelarna
1–13 med 50 procent för att främja försäljning under tiden
27.4.2019–31.12.2020. Tomtarrenden bestäms ändå utgående från
normalpriset.   

 Bilaga nr 8.

 Föredragning: stadsdirektör Jan D. Oker-Blom

Förslag: Stadsstyrelsen beslutar ge det ovannämnda svaret på den väckta
motionen och remittera svaret med åtgärdsförslagen till
stadsfullmäktige för behandling.

Beslut: Enligt förslaget.

  Paragrafen justerades omedelbart.

 ---

FM § 31
 Bilaga nr 8.

Förslag: Stadsfullmäktige godkänner svaret och konstaterar att motionen är
slutbehandlad.

Beslut: Enligt förslaget.

 ---
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Stadsfullmäktige § 27 08.03.2017
Stadsstyrelsen § 65 11.03.2019
Stadsfullmäktige § 32 20.03.2019

Att skapa en central adressdatabas och gemensamma e-postlistor för förtroendevalda
inklusive ersättare från 1.6.2017, fullmäktigemotion

239/07.01.02/2017

FM § 27 Ordföranden meddelade att undertecknade fullmäktigeledamöter
före sammanträdet uttryckt önskemål om att få inlämna en så
lydande motion:

 Bilaga nr 13.

Beslut: Sedan motionen hade lämnats, remitterades den till stadsstyrelsen
för beredning enligt 23 § i stadsfullmäktiges arbetsordning.

 ---

STST § 65
 Beredning: direktören för stadskanslicentralen Kristina Lönnfors

 En grupp fullmäktigeledamöter med Mia Heijnsbroek-Wirén som
första undertecknare har väckt en motion med följande innehåll:

 ”Det finns möjligheter att tekniskt effektivera administration och
posttjänster / e-post mellan stadens förvaltning, de olika
sektorerna och förtroendevalda. I nuläget finns det ingen central
adressdatabas utan de olika sektorerna har sina egna adresslistor.
Detta medför onödiga arbetsskeden.

 Med denna motion vill jag påverka, att man skapar en gemensam
databas för adresser på intranätet samt att man skapar enhälliga
e-postutskickslistor.”

 Att hantera kontaktuppgifter på ett ändamålsenligt och tidsenligt
sätt är viktigt med tanke på att såväl externa som interna ärenden
ska löpa smidigt. Att samla ihop kontaktuppgifter är behandling av
personuppgifter enligt dataskyddslagen och adressregister utgör
vanligen ett personregister. Ur denna synpunkt är det också
ändamålsenligt att centralisera de register som innehåller
kontaktuppgifter så att man upprätthåller personregistren på det
sätt som lagen förutsätter. Alla kontaktuppgifter som hanteras kan
dock inte centraliseras till samma register utan det register som
utväljs bestäms på basis av användningsändamålet.
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Protokolljust.

 I Lovisa stad hanterar man e-posttrafiken med programvaran
Office 365 och dess verktyg. Det är också möjligt att skapa
gemensamma e-postlistor med programvaran. Till den del man
skapar gemensamma e-postlistor, ska de uttryckligen skapas med
verktyget i fråga så att det inte i onödan uppstår separata register.
Man har skapat egna e-postlistor till exempel för stadsfullmäktige
och stadsstyrelsen. Övriga e-postlistor kan skapas enligt behov.

 Bilaga nr 7.

 Föredragning: stadsdirektör Jan D. Oker-Blom

Förslag:  Stadsstyrelsen godkänner för sin del svaret på motionen och
föreslår att stadsfullmäktige godkänner svaret och konstaterar att
motionen är slutbehandlad.

Beslut: Enligt förslaget.

  Paragrafen justerades omedelbart.

 ---

FM § 32
 Bilaga nr 9.

Förslag: Stadsfullmäktige godkänner svaret och konstaterar att motionen är
slutbehandlad.

Beslut: Enligt förslaget.

 ---
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Protokolljust.

Stadsfullmäktige § 33 20.03.2019

Belysning av lättrafikled på Smedjevägen, fullmäktigemotion

245/08.00.00/2019

FM § 33
 Ordföranden meddelade att undertecknade fullmäktigeledamöter

(första undertecknare Arja Isotalo) före sammanträdet uttryckt
önskemål om att få inlämna en så lydande motion:

Belysning av lättrafikled på Smedjevägen

 På Smedjevägen i Fredsby ökades gatubelysning som experiment
mellan Värdinnegatan och Pesursvägen. Tilläggslampor
installerades på nedre delen av stolparna och riktades så att de
förbättrar säkerheten för dem som använder lättrafikleden. 

 Det bra förbättringsarbetet som ökar säkerheten under de mörka
årstiderna blev dock inte helt färdigt på grund av bristande
uppföljning. 

 Därför föreslår vår fullmäktigegrupp att belysningsarbetet fortsätts
nu under sommaren. Under höstens mörka tider ska också den
sista sträckan av Smedjevägen vara väl belyst och säker för den
som rör sig där. 

 Bilaga nr 10.

Beslut: Sedan motionen hade lämnats, remitterades den till stadsstyrelsen
för beredning enligt 133 § i stadsfullmäktiges arbetsordning.

 ---
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Protokolljust.

Stadsfullmäktige § 34 20.03.2019

Till Svenäsvägen i Valkom en lättrafikled som leder förbi bullervall, fullmäktigemotion

246/08.00.00/2019

FM § 34
 Ordföranden meddelade att undertecknade fullmäktigeledamöter

(första undertecknare Kari Hagfors) före sammanträdet uttryckt
önskemål om att få inlämna en så lydande motion:

Till Svenäsvägen i Valkom en lättrafikled som leder förbi
bullervall

 I december 2018 skars Svenäsvägen av vid Valkom hamn av en
bullervall, som hindrar all trafik på vägen. Genomfart är alltså inte
längre möjlig. Svenäsvägen användes dock bland annat som en
livlig friluftsled. Svenäsvägen var också den enda trygga
lättrafikleden mellan Lovisa och Valkom. På området gäller
detaljplanen för den så kallade triangeln i Valkom, i vilken man
märkt ut lättrafikled som ändå inte byggts. Planen har inte heller
till övriga delar genomförts. Det finns inga planer för
genomförandet av de lättrafikled som beskrivs i planen. Efter det
att Lahden Lämpövoima Oy:s koltransporter och
lagringsverksamhet upphörde är det TV-område som anvisats på
stadens område i triangeln i Valkom obehövlig. Således finns det
tills vidare inget behov för hamnen att breda ut sig över
Svenäsvägen.

 På basis av allt det ovan nämnda föreslår vi undertecknade att

en lättrafikled som leder förbi bullervallen byggs på
Svenäsvägen. Genom leden både främjar man den lätta
trafiken och förbättrar avsevärt trafiksäkerheten mellan
Valkom och centrum.

 Bilaga nr 11.

Beslut: Sedan motionen hade lämnats, remitterades den till stadsstyrelsen
för beredning enligt 133 § i stadsfullmäktiges arbetsordning.

 ---
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Protokolljust.

Stadsfullmäktige § 35 20.03.2019

Avslutande av mötet

FM § 35

Beslut: Ordföranden avslutade sammanträdet klockan 20.36.

 ---


